



PAROISSE STE-ANNE PARISH

241 SECOND STREET • PO BOX 160 • MATTAWA ON P0H 1V0
"On unceded land of the Algonquin Nation".

CONTACT

Telephone/ Téléphone: 705.744.5391 Email/Courriel: stannemattawa@gmail.com
Website: stannemattawa.ca

Pastor /Curé: Rev. Cyril Okebanama s.m.m.m.

Office Assistant: Germaine Lafrenière
St Anne Cemetery superintendent / Cimetière Ste-Anne: Rolly Ribout

OFFICE: Tuesday & Wednesday 9am to 3pm





BUREAU: mardi et mercredi de 9h00 à 15h00

MASS SCHEDULE: see below ↓

HORAIRE DES MESSES: voir ci-dessous ↓

25th SUNDAY OF ORDINARY TIMES 25^e DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE September 22, 2024/ le 22 septembre, 2024

LITURGICAL SCHEDULE/ CALENDRIER LITURGIQUE September 23 to September 29, 2024 – le 23 septembre au 29 septembre, 2024

Date	Time/Heure	Celebration/Fête	Intentions
Monday/lundi Sept. 23/23 septembre	No mass Pas de messe	St. Pius of Pietrelcina, priest St Pio de Pietrelcina, prêtre	No mass Pas de messe
Tuesday/mardi Sept 24/24 septembre	10am/10h00	FERIAL/FÉRIE	† Pierre & Maria Minor By estate
Wednesday/mercredi Sept. 25/25 septembre	11am/ 11h00 10am to 3pm	FERIAL/FÉRIE  Rosary after mass/ le rosaire après la messe  Adoration	 Prayers for Sara Mae By the Demarco Family
Thursday/jeudi Sept. 26/26 septembre	10am/10h00	St. John de Brébeuf and St. Isaac Jogues, priests Sts. Jean de Brébeuf et Isaac Jogues, prêtres  St Victor's school will be in attendance at mass	† Missa Pro Populo
Friday/vendredi Sept. 27/27 septembre	10 am/10h00	St. Vincent de Paul, piest St Vincent de Paul, prêtre ✠ Chaplet of Divine Mercy – after mass ✠ Chapelet de la Miséricorde Divine – après la messe	† Delina Minor By June Brayshaw
Saturday/Samedi Sept. 28/28 septembre	No mass Pas de messe	FERIAL/FÉRIE	No mass Pas de messe
Sunday/Dimanche Sept. 29/29 septembre Reader/lecteur Zoé Forest-Cooter	10 :30am/10h 30 English	26th Sunday of Ordinary Times 26^e Dimanche du Temps Ordinaire	† Emma Doucette By Nicole Bélanger

Last Sunday Church Attendance <i>Participation à l'église le dimanche dernier</i>	88
Sunday Collection September 15, 2024 - (51 env. of 140) Thank you! <i>Dimanche le 15 septembre, 2024 - Merci!</i>	\$1194.00
Repairs & Maintenance Fund <i>Fonds de réparation et d'entretien:</i>	\$325.00
Expenses of the week / Dépenses pour la semaine :	\$2086.91
** If you wish to make a E-transfer donation our email address for the E-transfer is Stannemattawa@gmail.com ** Si vous souhaitez faire un don par transfert électronique, notre adresse e-mail pour le transfert électronique est Stannemattawa@gmail.com	

✠ **Sacrament of Confessions -15 minutes before mass - the priest will be in the meeting room at the left side of the church near the side entrance.**

✠ **Sacrement des Confessions – 15 minutes avant la messe - le prêtre sera dans la salle de réunion sur le côté gauche de l'église près de l'entrée latérale**

Check out our new website at stannemattawa.ca Our office assistant at Corbeil Lorraine with her husband has created a beautiful website filled with all our church info. It is an ongoing progress. We will have the French version up soon.

14th Annual Fall Pilgrimage from the dioceses (see poster for details at the entrance of the church)

14^e Pèlerinage annuel d'automne des Diocèses (voir l'affiche pour les détails à l'entrée de l'église)

St. Alphonsus Parish Supper @ Upper Pontiac Complex, Sunday September 29th from 12pm to 6pm (see poster for details in the entrance of the church)

Souper de la paroisse Saint-Alphonse au Complexe Upper Pontiac, le dimanche 29 septembre de 12h à 18h (voir l'affiche pour plus de détails à l'entrée de l'église)

Notice: There will be a finance committee meeting on October 2 @ 1pm at the rectory

Avis: Il y aura une réunion du comité des finances le 2 octobre à 13h au presbytère



In need of volunteers for English Sunday readers, please contact the office (705) 744.5391



Besoin de bénévoles pour les lecteurs du dimanche en anglais, veuillez contacter le bureau (705) 744.5391



In need: The parish is asking for volunteers to be altar servers for Sunday mass, please contact the office at (705) 744-5391



Besoin : La paroisse recherche des bénévoles pour servir d'autel pour la messe du dimanche, veuillez contacter le bureau au (705) 744-5391

MASS INTENTIONS: We are looking for some mass intentions to fill our mass schedule, if there is an intention you would like to submit, kindly place the intention in the collection basket in a separate envelope or come to the office for scheduling the mass. Masses are \$15. Specific date requests will be scheduled on a first-come, first-serve basis.

INTENTIONS DE MESSE : Nous recherchons des intentions de messe pour remplir notre calendrier de messes. Si vous souhaitez soumettre une intention, veuillez la placer dans le panier de collecte dans une enveloppe séparée ou venir au bureau pour planifier la messe. Les messes sont à 15 \$. Les demandes de date spécifiques seront planifiées selon le principe du premier arrivé, premier servi.

Employment Opportunity: There is an opening for custodian for the church and a housemaid for the rectory. Please bring your résumé to the office or email it to stannemattawa@gmail.com

Possibilité d'emploi : Il y a un poste vacant pour un gardien pour l'église et une femme de ménage pour le presbytère. Veuillez apporter votre CV au bureau ou l'envoyer par courriel à stannemattawa@gmail.com



Notes from Father Cyril / Notes par Père Cyril

- For if the righteous one is God's Son, God will help Him and will deliver Him from the hand of His adversaries. This we heard in this Sunday's first reading. We are the children of God and for that, God will always help us and will always deliver us from the hand of our adversaries. So, let us go about the work of God in the new week with full confidence that God is with us.
Wishing you all a blessed week.
- Car si le juste est le Fils de Dieu, Dieu l'aidera et le délivrera de la main de ses adversaires. C'est ce que nous avons entendu dans la première lecture de ce dimanche. Nous sommes les enfants de Dieu et pour cela, Dieu nous aidera toujours et nous délivrera toujours de la main de nos adversaires. Au cours de cette nouvelle semaine, poursuivons donc l'œuvre de Dieu avec la pleine confiance que Dieu est avec nous.
Je vous souhaite à tous une semaine bienheureuse.

